
PROTOKOL NR XVII / 07
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

zwolanej w trybie $ 23 Statutu Gminy Jgdrzejow
odbytej w dniu 1l paLdziemika 2007 roku

w lokalu Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej w Jgdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie l43s Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwarl obrady XVII

sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. Przewodnicz4cy powital zaproszonych goSci, radnych,
burmistrz6w, naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych
Gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 2l radnych;
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturg radnego Przemyslawa Pieca na sekretarza obrad.
Radny Piec wyrazil zgodg.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie przyjEla kandydaturE radnego Przemyslawa Pieca
na sekretarza obrad.
Proponowany porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na2007 rok.
3. Sprawy r62ne.
4. Zamkniqcie obrad.

Radny Pawel Blaszkiewicz zv,"roc7l uwagQ, 2e Przewodnicz4cy zwolal sesjE na
podstawie $ 23 ust. 1 Statutu Gminy Jqdrzej6w. Ustgp 2 tego paragrafu m6wi, 2e do sesji
zwolanej w trybie $ 23 ust. 1 nie maj4 zastosowania przepisy $ 28, czyli ,,sprawy r62ne" nie
powinny by6 w porz4dku obrad dzisiejszej sesji.

Przewodniczqcy Rady powredzial, 2e rozumie, iz jest to wniosek, aby usun4i punkt
,,sprawy r52ne". Po potwierdzeniu przez radnego Pawla BlaszkiewiczaPrzewodniczEcy Rady
oglosil, 2e w punkcie 3 bEdzie ,,Zamknigcie obrad".

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Uchwala w sprawie zmianw budZecie miasta i gminy na2007 rok.
3. Zamkniecie obrad.

Ad .2 .
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Przemyslaw Piec powiedzial,2e po raz kolejny w tej kadencji rady zgodnie ze

Statutem, kt6ry przewiduje zwolanie sesji w trybie nadzv,ryczajnym w bardzo waanej sprawie,
zwolano sesjE w tym trybie. Radny pyta, dlaczego dzisiejsze spotkanie zostalo zwolane w taki
spos6b i dlaczego materialy nie dotarly przed sesj4.

Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, 2e w zalqcznlku do uchwaly w dziale
,,Transport i Lqcznoic" jest pozycja 50 000. Radny twierdzi, 2e na budowE tej drogi byla
wydana mniejsza kwota: 44 000. Jest to zav,ryZone. Bylo w budZecie zabezpieczone 50 000,
ale nie byly wszystkie wydane. R6wnie2 w nastgpnej pozycji jest 44 000, a bylo wydane 50
0000.

Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch wyjaSnila, ze musialy byi dokonane przeniesienia
uchwaiami rady - jeSli innych dzialachbqdl zanqdzeniami Burmistrza - jeSli w tym samym
dziale.



Radny Jan Ziqbihski powiedzial, 2e po raz kolejny jest propozycja przeniesienia
75 000 z budowy targowicy zwierzpcej. Przy konstruowaniu budzetu bylo 150 000. Pan
Burmistrz, na pytanie dlaczego malo jest na drogi wiejskie, m6wil, 2e jest 150 000 na budowg
targowicy, a okazuje siq, ze zostanie 5 000. Radny p1ta, co uda siq zrobi(, w tym roku i czy
Pan Burmistrz nosi sig z zamiarem budowania targowicy zwierzgcej. Radny proponuje, aby
te pieniEdze, skoro byly przypisywane do Srodowiska wiejskiego. przeznaczyc na budowE
drog czy innych rzeazy w Srodowisku wiejskim.

Radny Waclaw Kgdra pyta, jaka jest ostateczna koncepcja dotyczqca targowicy.
Z wypowiedzi Burmistrza Piszczka na ostatniej sesji wynikalo, 2e s4 wqtpliwoSci co do
celowoSci tej inwestycji.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odpowiadaj4c radnemu Przemyslawowi Piecowi
powiedzial, 2e zgodnie z $ 23 Statutu zwolal sesjE na wniosek Pana Burmistrza.
Uzasadnieniem zwolania sesji jest koniecznoS6 przeniesienia Srodk6w, aby jeszcze w tym
roku wykonai niekt6re rzeczy. Decyzja, czy to bgdzie robione, czy nie, nale?y do radnych.

Radny Przemyslaw Piec poprosil Burmistrza o odpowiedZ na drug4 czEic pytania:
dlaczego radni nie dostali material6w przed sesj4.

Przewodnicz1cy Rady zwr6cil uwagp, 2e Statut nie okreSla terminu, wiEc nie moana
czynic z tego powodu zarzutu, 2e radni otrzymali przed chwil4 materialy.

Radny Pawel Blaszkiewicz prosi o dokladne przeczytanie $ 23 ust l: ,,W przypadkach
szczegolme uzasadnionych rangq spraw maj4cych by6 przedmiotem sesji lub z uwagi na
koniecznoSd niezwtocznego jej zwolania, przewodniczqcy mo2e dokonai zawiadomienia
o sesji w kaldy moZliwy spos6b bez zachowania termin6w, o ktorych mowa w $ 22." Jest
,mowa tylko i wylqcznie o terminach, a nie o materialach na sesjg. Radny Blaszki ewrcz
\waZa, 2e rudm powinni otrzymac materialy chociaZby dzien wczeSniej, tym bardziej przy
zmranach budzetowych,Zeby mogli sig z tym zapoznac.

Przewodniazqcy Rady Andrzej Hatny powiedzial, 2e jeheli radni reprezentuj4 takie
stanowisko, powinni na pocz4tku powiedzie6,2e sesja zostala zwolana w zlym trybie i radni
nie chcq na ten temat debatowa6.

Radny Waclaw Kgdra wnioskuje o przesuniqcie tego punktu na nastgpnq sesjg
i rozpatrzenie w normalnym trybie.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial , 2e to nie j est zla wola i stwarzanie problem6w
dla Rady. ,,My o pewnych rzeczach dowiadujemy siE w takim samym trybie jak Paistwo,
niestety, a dzialania musimy podj4i natychmiast, st4d proSba do Rady, aby w pewnych
wypadkach nie robila nam problem6w, czy nie negowala tego, co proponujemy". Terminy
w sprawie dokumentacji na pozyskanie Srodk6w wynikaj4 stqd, 2e goni nas umowa z ftrmau
kt6ra wykonuje dokumentacjp do Funduszu Sp6jnoSci. Chc4c jak najszybciej oddai raport
koricowy i wniosek do Funduszu Sp6jnoSci, musimy mie6 kompletnq dokumentacjq - to jest
vvym6g w kazdym wypadku. Rozporz4dzenie Ministra bylo z 19 wrzefinia i zostalo niewiele
czasu w przypadku Funduszu Sp6jnoSci. JeZeli chodzi o ,,Polskg Wschodni4' byliSmy
w ubieglym tygodniu w Warszawie, gdzie jasno powiedziano ze prawdopodobnie w ci4gu
najbh2szych trzech miesiEcy Gmina JEdrzej6w podpisze preumowQ. Jeaeh mielibySmy
komplet dokumentacji, a przede wszystkim chodzi o dokumentacjq techniczn6 to podpiszemy
juz faktyczne umowq na dofinansowanie ,,Tereny inwestycyjne w poludniowej czgsci
miasta". St4d poSpiech, aby jak najszybciej uruchomid projektant6w. W tym wypadku ka2dy
tydzief jestwaZny, czy ku2dy dzieh. St4d apel i projekt uchwaly, aby Srodki przesun46 i w jak
najszybszym terminie uruchomi( fazg projektow4. Radny pytal co z halar. Podjgli3my
tqdecyzjq, chocra2 nie bylo jeszcze Rady Nadzorczej w Wojew6dzkim Funduszu Ochrony
Srodowiska, ale tam bEdziemy szukali pienigdzy, jezeli taka potrzeba zaistnieje, jeZeli Rada
Nadzorcza powie, ze musimy zabezpieczyc caly wklad wlasny na termomodemizacjE.
Nie liczyliSmy sig z takrm tempem, ale ostatnio byla podjEta uchwala intencyjna w sprawie



przeznaczenia Srodk6w i moze nie bgdzie trzebatego robii zbudzetu,mole te pieni4dze trafia
do nas z Ministerstwa Rozwoju Regionalnego.

Radny Marek Zygan zwr6cll uwagQ, 2e materialy na sesjq s4 datowane na 9
pa2dziernika, a dzifjest 11 i radni w dniu wczorEszym mogli otrzymac materiaiy.

Radny Waclaw KEdra wnioskuje o ogloszenie przerwy.

Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny o godzinie 14s0 oglosil 10 minut przerwy.

Przewodnicz4cy Rady odczytal $ 23 ust. I i 2 Statutu Gminy Jgdrzej6w.
Burmistrz Marek Wolski odnoSnie targowicy zwierzgce powiedzial, 2e w budzecie

bylo zagwarantowane 150 000. Zostala opracowana koncepcj a oraz oszacowano koszty,
uzyskano decyzjg celu publicznego, w tej chwili stanql problem opracowania dokumentacji na
to. Szacunkowy koszt budowy targowicy wynosi ponad milion zlotych. W tej chwili
handlujEcy uciekaj4 od oplat targowych; targowica otwierana jest o godzinie trzeciej,
aprzyjeZdLaj4 we wtorek o 17 i handluj4 gdzie sig da i jak siE da. Wptywy z targowicy
zwieruqcej sqcotaz mniejsze. R62ne dziala;ria s4podejmowane w tej sprawie, min. Kontrole
Stra2y Miejskiej, Policji, ale to jest ,,gonitwa za zajqczkiem". Burmistrz zastanawia siE, czy
uruchomienie targowicy, kt6ra musi spelnid wszystkie warunki, aby byla dopuszczona
do uzytkowania, jest zasadne w nowym miejscu. Burmistrz rozwaZa mo2liwoS6
zagospodarowania w czqSci targowicy miejskiej. Postawienie tam jakiegoS obiektu
i dostosowanie bqdzie o wiele tansze, ale czy miejsk4targowicp moZna przystosowai bEdzie
wiadomo po opinii powiatowego weterynarza. Stajemy przed dylematem; za te 75 000 nic
w tym roku sig nie zrobi. Przed ustaleniem prowizorium na przyszly rok bEdziemy
rozmawia6, ale czy przy spodziewanych w przysz\ym roku wydatkach sta6 nas na milion
zlotych? Burmistrz dodal, 2e gmina nigdy nie prowadzlla targowicy zwierzEcej, to robil
zawsze GS, kt6ry ulegl upadloSci, ale Burmistrznie m6wi nie; spoleczefstwo wyst4pilo, Zeby
pom6c i chce pom6c. Jednak czy radni s4 sklonni z rnnych inwestycji przenosid tak duze
pieniqdze?

Radny Przemyslaw Piec pyta, jaki jest miesigczny koszt najmu targowicy zwierzgcej.
Burmistrz Wolski odpowiedzial, ze 2 440 zl. Takie byty wplywy w czasie zawierania

umowy o dzierlawq i pokrywaly koszty dzierLav,ry.
Radny Waclaw KEdra pyta, jak sytuacja wygl4da w tej chwili.
Burmistrz Wolski odpowiedzial, ze w tej chwili gmina doklada.
Radny Zdzislaw Adamczyk powiedzial, 2e w kadencji 1998 - 2002 Komisja Porz4dku

wsp6lnie ze Stralq Miejsk4 i Policj4 poradzila sobie z takim samym problemem poprzez
czgste kontrole. Byly upomnienia dla rolnik6w, zostal ustawiony znak zakazu zatrzymywania
siq i postoju. W ci4gu miesi4ca wszyscy handlowali na targowicy.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial,2e w tej chwili handluj4cy znalelli miejsce
nadrodze dojazdowej nie bgd4cej wlasnoSci4gminy i tam handluj4.

Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, czyjajest ta droga.
Burmistrz Wolski odpowiedzial, 2e nie stanowi wlasnoSci gminy, jest to droga

wewnqtrzna.
Radny Krzysztof Swietlik zaproponowa\., aby zmienii dzien, np. otwierai we wtorek

i 1600. Kaady przyjedzie na 1600. NaleZy przekazac soltysom informacjE, kiedy jest otwarta
targowica. Je2eh ktoS przyjedzie wczeSniej, moze sobie czeka6, ale nie wolno mu handlowa6.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial,2e przyjmuje wniosek do rozpatrzenia.
Przewodniczqcy Rady przypomnial, ze jest omawiany punkt dotyczqcy zmian

w budZecie, a nie sprawy r62ne.
Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e na jutro zaplanowana jest Komisja Budzetu,

a dopiero dzi6 otrzymala materialy. Radna prosi, aby dopiero po niedzieli byla Komisja
Budzetu.



Przewodniezqcy Rady powiedzial,2a w tej sprawie nale|y rozmawiai
z pr zew o dniczqcy m Komi sj i.

Radny Jan Zigbifrski wnioskuje o przeniesienie z kwoty 75 000 z dzialu 900 ,,budowa
targowicy", kwoty 25 000 na budowg drogi tluczniowej w miejscowoSci Potok Zaborowiec.
Jest tam droga blotnista; mieszkaricy od kilku lat staraj4 siE o tg drogq.

Radny Zdzislaw Adamczyk wnioskuje o budowg drogi z kamienia Podlaszcze -
Gozna. Droga po deszczu jest nieprzejezdna.

Radny Jan Adamus wnioskuje o przeniesienie z zadania ,,Ochrona zbiornika w6d
podziemnych na terenie gminy Jqdrzej6w" kwoty 20 000 na wymianE okien w Niepublicznej
Szkole Podstawowej w Brusie.

Burmistrz Marcin Prszczek powiedzial,2e narazie nie ma takiego zadania w budzecie
- to jest dopiero projekt uchwaly. Nie mo2na przenosi6 Srodk6w z czegol, czego nie ma.

Radny Marek Zygan zwrocil uwagQ, 2e w uzasadnieniu pisze, iz Srodki majq byi
przeniesione w celu dokoriczenia remontu chodnika przy ul. Armii Krajowej. Radny pyta, czy
ma byi zrobiona caloSi.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze ma byi zrobione obustronnie do zakrEtu
przy kolejce.

Radny Zygan powiedzial, 2e dalq r6wnie2 jest ul. Armii Krajowej. Chodzi wigc
o dokoriczenie czgSci ul. Armii Krajowej.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e nie ma pretensji, 2e np. na Armii Krajowej
bqdzie robiony chodnik, ale na ul. Kopernika teL jest problem i tez mo2na bylo kawalek
dokonczyi , np.lqcznrk od Zeromskiego do Kopernika.

Przewodnicz1cy Rady Andrzej Hatny zglosil wniosek o glosowanie uchwaly w treSci,
kt6ra jest w materialach, po czym dodal, 2e zgodnie ze Statutem ten wniosek bqdzie
glosowany jako pierwszy. Jeheli uchwala zostanie podjqta w takiej formie, jak jest
w materialach, pozostale wnioski bqd4 bezprzedmiotowe.

Przewodni cz4cy Rady odczy.tal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgioszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalq nr XVII/I13107 w sprawie zmian
w budzecie miasta i gminy Jqdrzej6w na2007 rok, nastqpujqcq iloSci4 glos6w:

- t 2
Przeciw - 9
Wstrzymalo siE - 0

/Uchwala Nr XVII/1 13107 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .3 .
Przewodniczqcy Rady Miejskiej Andrzej Hatny o godzinie 15rs zamkn4l obrady XVII

sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
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